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Regulering av fisket etter kongekrabbe i kvoteregulert område i 2015/2016 
 
Nesseby Fiskarlag har sendt uttalelse om krabberegulering for sesongen 2015/2016 tidligere, 
men kunne ikke la Fiskarlaget Nord sitt vedtak stå uten kommentar. 
 
Nesseby Fiskarlag har fått kritikk for å ha gått inn for at 25% av kvotegrunnlaget skal kunne 
tas høsten 2015. Vi ser  at historisk er mesteparten av krabben fisket om høsten, og at det blir 
inntektssvikt i 2015 for denne gruppen. Vi støtter derfor Fiskarlaget Nord  sit forslag om at 
80% kan tas høsten 2015, men at flåten får ett år på å ta opp kvoten. 
 
Når det gjelder stige etter båtstørrelse er det et gammelt krav fra Fiskarlaget Nord som de ikke 
har fått gjennomslag for tidligere, men som de fortsatt maser om. 
 
Kvalifiseringsstigen Fiskarlaget Nord foreslår sidestiller nesten A fiskere med fritidsfiskere 
dersom de ikke har fisket for mer enn 15 000 kroner i annet fiske. Nesseby Fiskarlag står fast  
på stigen vi tidligere har foreslått. 
0 – 20 000 kroner gir kvotefaktor                       0,1 
20 001 – 40 000 gir kvotefaktor                         0,25 
40 001 – 60 000 gir kvotefaktor                         0,5 
Over 60 001 gir kvotefaktor                               1,0 
 
Nesseby fiskarlag vil vidre vise til uttalelse fra tidligere ansatt i Norges Fiskarlag, 
Departementsråd og Fylkesmann Jørn Krog, nå død, i interjuv i FiskeribladetFiskaren 3. Mars 
2015: 
  
”Jeg mener tiltakene for Finnmark i hele etterkrigstiden heller har svekket Finnmark, enn 
styrket fylket. Jeg ser ikke at noen av tiltakene har fremmet industri eller flåte, sier han. 
Eneste unntak mener han er forvaltningen av kongekrabben, som Helga Pedersen som 
fiskeriminister sikret fjordfiskerne i Finnmark. 

Uten dette grepet, ville ikke denne ressursen blitt så viktig for Finnmark som den er blitt. Og 
det har skjedd på kort tid.” 
 
 

 


